
Protokół Nr 4/2018

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospgdarczego Rady Gminy
odbytego w dniu 30 kwietnia 2018 roku.

Kol ej ne po siedzeni e Komi sj i otw or zył j ej Przewo dniczący Grzegoru B aran.
. 

Na wstępie powitał on członków Komisji i stwierdził , ie na stan 5 członków w posiedzeniu

udział.bterze 5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Lista obecności stanowi załącznlk nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząca Komisj i powitała:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Zastępcę Wójta Gminy Zdzisł.awa Skibę,

- Pracownika Urzędu Gminy Wojciecha Domańskiego,

Lista obecności stanowt załączntknr 2 do protokołu.

W zw tązku z tym, ie nie zgł.o szono iadny ch uwag do protokołu z poprzedni ego

posiedzenia Komisji' które odbyło się w dntvZ2 marca 2018 roku zostaŁ on przf ęty
jednogłośnie.

Przewodniazący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia przesłany

wtaz z zaproszeniami i stanowiący zał,ączńk nr 3 do niniejszego protokołu

Komisja jednogłoŚnie przyjęŁaporządek posiedzenia w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2, P rzyję cie protokołu z p opr zedni ego po sied zęn:'a Komi sj i.

3 . P rz51ęcie porządku po siedzenia.

4.Przegląddróg gminnych i rolniczychorazwybór do remontów w 2018 roku
- wyjazd w teręn.

5. Wnioski, zap5Ąania i sprawy tóŻnę.

6. Zakonczenie posied zęnia,
Ad.pkt.4.

Na wstępie g!.os zabrŃ' Wojciech Domański zĄmujący się w Urzędzie Gminy między

innymi sprawami z zal<r ęsu drogownictwa.

Poinformował on, że Gmina wystąpiła z wnioskami do Urzędu Marszałkowskiego o środki

na modernizację drógdojazdowych do gruntów.

Pierwszy wniosek dotyczy drogi Pląskowice - Starzechowice o długości 1300 mb,

Drugi wniosek dotyczy drogi w miejscowości Turowice o długości 1200 mb ( koło kuzni

odcinek od drogi powiatowej w ł4ki).

Jak dalej poinformował Wojciech Domański Gmina nie otrzynril.a jeszcze informacji co do

wysoko ści przyznany ch środków.

Będąc przy głosie Wojciech Domański poinformował, Że do Urzędu Gminy wpłynęło pismo

mieszkańców Pikul o modernizacię drogi.



Następnie g!'os zabrał' Wójt Gminy Henryk Konieczny, który stwierdził ię nadal

podtrzymuje swoje stanowisko aby w pierwszej kolejności do remontów pod uwagę wziąć
drogi które umożliwią mieszkańcom dojazd do swoich posesji.

Uwzględnic na|eŻy równiez odcinki drógdojazdowych do użytkowanych gruntów zarówno
póljak i łąk.

Będąc przy głosie Wójt poinformował, że w roku bieiącym planowane są remonty dróg

powiatowych (przy udzl,a|e środków powiatu i gminy).

Jak dalej poinformował Wójt ze środków budzetu Gminy zostanqpokryte kosztybudowy
drogi ( ul. Cmentarnaw Częrmnie wraz z chodnikami i parkingięmprzy cmentarzu).

Ponadto NadlęŚnictwo Przedbórz zobowiązało się do odbudowy drogi w Fałkowie do

Podchojny.
Zostat'takie opracowany projekt budowy drogi na odcinku od drogi do Kołońca do

przysiółka Sępskie Niwy.
Ko nt5muuj ąc swoj ą wypo wi edŹ Wój t p o informował, Że p o z akończ eniu kana|tzaqi zo staną

odbudowane drogi w miejscowościach Starzechowice i Wąsosz.

Następnie Komisja wrazZ pracownikiem Urzędu Gminy Wojciechem Domańskim

udała się w teren w cęlu przeglądu dróg gminnych i rolniczych.

Komisj a dokonała przeg|ądu następuj ących dró g:

- w miejscowoŚci Pikule ( do posesji Salamagi),

- w miejscowości Stanisławów ( do posesji MaŁczyka),

- drogi Czermno - Kolonia - Olszamowice (ul. Dworska),
. w miejscowoŚci Skómice do posesji Muskały,
- w miejscowoŚci Studzieniec, ( od drogi powiatowej w kierunku Trawna),

Po powrocie z terenu i przedyskutowaniu tematu Komisja proponuje do moderntzacji

w roku bieiącym następujące drogi:
- w miejscowoŚci Pikule ( do posesji Salamagi) o długości 550 mb,

- w miejscowości Stanisławów ( do posesji Małczyka) o długoŚci około 300 mb,

Komisja uznał"arownieżz zauzasadnione wnioski do Urzędu Marszałkowskiego na

modemizację dróg:
...- - Pląskowice- Starzechowice,

- w miejscowości Turowice ( koło kuŹni),

Ad.pkt.5.
W kolejnytn punkcie posiedzenia uczestnicy posiedzenia poruszyli tematy dotyczące

bieŻącej działalności Komisj i.

Ad.pkt.6.
W zw tązku ze zr ealizowani em porządku P rz ewo dni cząay Komi sj i po dz i ękow ał

wszystkim zaudział i zarrtknął' posiedzenie.

Na tyrn protokół zakonczono.

Protokótowała:
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